
 

 

Vážené členky KRK, 
  
Děkujeme za Váš email se zprávou z posledního jednání KRK. 
Níže naleznete odpovědi na Vaše dotazy/komentáře. 
  
1. Audit 
Velice nás mrzí, že se KRK neustále opakuje se svými komentáři, přestože mu bylo několikrát doručeno 
vysvětlení jednání a rozhodnutí VV. Výkonný výbor obdržel na společném jednání s KRK informaci, že 
se stále nedaří najít vhodného auditora, který by měl zájem zpracování auditu provést. Na stejném 
jednání bylo dohodnuto, že se tedy vhodného auditora pokusí najít i členové VV. Na základě této 
skutečnosti oslovil Vilém Čekajle společnost BDO s žádostí, zda by byla ochotna audit provést. V době, 
kdy KRK doručil návrh svého auditora tak byly „na stole“ dvě nabídky, z nichž VV upřednostnil nabídku 
BDO, protože se jedná o firmu s výrazně vyšším renomé a odbornou kvalifikací a lze tudíž předpokládat, 
že jimi provedený audit bude díky větším zkušenostem obsahovat více zacílená doporučení či 
upozornění na případné nedostatky či nejasnosti. Smlouva s vybraným auditorem byla podepsána, 
není bychom proto chtěli KRK vyzvat ke spolupráci na auditu s BDO a ukončit neustálé opakování 
stejných tvrzení, která již VV několikrát komentoval. 
 
V této souvislosti bychom rádi uvedli následující komentáře k některým bodům z Vámi zveřejněného 
zápisu jednání KRK: 

- KRK na přípravě definování rozsahu auditu spolupracoval – jak je již uvedeno v Per rollam ze 
7.8.2023, nabídku od společnosti BDO poskytnul VV bývalé předsedkyni KRK, se kterou byl 
konzultován i rozsah auditu a jeho zaměření., Vše probíhalo formou e-mailové komunikace, 
kterou je možné doložit.  

- Dohoda, že KRK bude se společností kontaktován byla dodržena, pan Marián Broda byl 
propojen s kontaktní osobou společnosti BDO s.r.o. a bylo mu zažádáno o přístup do portálu 
BDO, kde bude audit k náhledu. Tato skutečnost proběhla před jednáním KRK, tedy 
nerozumíme Vašemu tvrzení. 

 
- BDO s.r.o. provede audit roku 2022. Jedná se o audit účetní a hospodářský. 
- Komora auditorů ČR vyvrátila tvrzení KRK, že byl auditor KRK doporučen. S ohledem na 

zachování férovosti trhu by to bylo s podivem. 
-   

 



 

 

 
V této návaznosti vyjádřila také Mgr. Rojková prosbu na členku KRK paní Janu Urbanovou o 
stažení poptávky vzhledem k momentální neaktuálnosti. 

- VV by se i vzhledem k probíhající sezóně rád zabýval a spolupracoval s KRK na samotném 
auditu. Opakující se rozporující komentáře KRK bohužel tento záměr neusnadňují. Děkujeme 
za pochopení. 
  

 
 
2. JOAWC 
KRK byly a budou poskytovány jednotlivé doklady k výjezdu v souvislosti s přijetím a zaúčtováním 
dokladu. Rok 2023 stále není účetně uzavřen, tam, kde VV zná náklady, tak byly nasdíleny s KRK.  
 
Nabídky na pořádání Soustředění juniorů budou KRK přeposlány. 

  
3. Umožnění přístupu do systému Pohoda 
V návaznosti na Vaši reakci bude zajištěn přístup dle možností účetního systému.  

4. WAO 
Odpověď paralelně s bodem 2. 
  
5. Dotace od NSA 
Děkujeme za komentář.  
  
6. Nominace na MČR pro divoké karty WAO 
Děkujeme za komentář. VV znovu opakuje část svého vyjádření: VV připravuje kvalifikační kritéria pro 
závodní sezónu a při jejich přípravě dospěl k nastavení automatických nominací bez divokých karet 
WAO. Tímto považujeme tento bod za uzavřený. 

  
7. Odstoupení předsedkyně KRK 
Děkujeme za komentář. 
 
Účetní závěrka 
VV je znalý povinností spojených se schvalováním účetních závěrek, žádal KRK o vyjádření jejich 
stanoviska z kontroly ne o schválení. Viz předchozí vyjádření: 
„10.5. bod 2) Rozdělení kompetencí respektujeme. Žádost o kontrolu účetní závěrky se stanovením 
termínu (před datem podání daňového přiznání) nepovažujeme za úkolování, nýbrž za poskytnutí 
součinnosti plynoucí z činnosti KRK. Připomínáme, že neproběhla kontrola účetní závěrky za roky 
2020, 2021 a 2022, což považujeme za znepokojující.“ 
15.6. bod 10) potvrzujeme, že KRK neschvaluje účetní závěrku, to přísluší VV. Náplní KRK je pouze 
kontrola účetní závěrky a podání zprávy o její kontrole, k čemuž byla, zatím neúspěšně, ze strany VV 



 

 

vyzvána. 
 
Pro úplnost doplňujeme ještě komentář, který byl předán KRK již e-mailem: Předsedkyně KAČR žádá 
znovu revizní komisi o kontrolu hospodaření roku 2022, včetně prověření všech akcí a podání zprávy 
o této kontrole. Současně vyzývá revizní komisi ke spolupráci s auditory z BDO, kteří provádí účetní a 
hospodářský audit Klubu agility. Děkujeme.  
 
 


